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(Az Országgyűlés Igazságügyi Bizottságának a Budaházy György és a Hunnia csoport tagjai
elleni büntetőeljárással összefüggő ülésének teljes, vágatlan anyaga)  Belátható közelségbe
került Budaházy György és a Hunnia csoport tagjainak szabadsága! Felismerve annak a
ténynek az égbekiáltó (elviselhetetlen) igazságtalanságát, hogy Gyurcsány és társai szabadok,
miközben Budaházy és a Medgyessy-Gyurcsány-Bajnai rendszerrel szembeni nemzeti
ellenállás más tagjai börtönben vannak, az Országgyűlés többségét adó Fidesz és Jobbik
képviselői támogatják az eljárási közkegyelmet, amelynek eredményeként a Hunnia csoport
tagjai akár azonnal szabadlábra helyezhetők és az ellenük hét éve folyó büntetőeljárás
megszüntethető. Tekintettel arra is, hogy a közkegyelmet általában valamilyen kiemelkedő
nemzeti eseményhez kapcsolódóan adják, az lenne a legmegfelelőbb döntés, ha még az idei
évben, azaz a hatvanadik évforduló tiszteletére kerülne sor a közkegyelem megadására.
Fontos, hogy mind a fideszes, mind a jobbikos szavazók megismerjék képviselőik álláspontját
az amnesztia kérdéséről, ezért közreadjuk az Országgyűlés Igazságügyi Bizottságának a
témában tartott üléséről szóló felvételt vágatlanul. Az ülés időpontja: 2016. november 2-a volt.  
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